
Efter nogle uger eller måneder, 
hvor vi har undret os over den 
noget mærkværdige placering 
af en lysmast midt på den nyan-
lagte cykelsti, så er det endeligt 
lykkedes for de ansvarlige myn-
digheder at få lysmasten flyttet til 
en plads, hvor den ikke umiddel-
bart er til fare  for cyklende.
   Forhåbentlig er tiden før flytnin-
gen gået uden at nogen er kom-
met til skade.
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Så fandt lysmasten sin rette plads!


